
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 11/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 217/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση παράτασης της προθεσμίας περαίωσης 
του έργου «Διαγράμμιση οδών και διαβάσεων». 

 
Σήμερα 2 Ιουνίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε 

σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 29-5-2014 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του 
Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 
3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 4)Α. Λαζαρίδης, 
5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου, 7)Ε. Αρχοντάκη, 8)Π. Παυλίδης, 
9)Τ. Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 12)Κ. 
Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
16)Χ. Γαϊτάνου, 17)Α. Καγκελίδης, 18)Μ. Παπαϊωάννου, 19)Θ. 
Κορωνάς, 20)Γ. Κάκαρης, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Β.Λυκοστράτης, 
23)Α.Δέλλας, 24)Α. Νεστορόπουλος, 25)Α. Γκαμπέσης, 26)Κ. 
Κοστογλίδου, 27)Α. Βασιάδης, 28)Β. Γιαννουλάκης, 29)Χ. Τσιούντας, 
30)Ε. Γουναράς, 31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Δ. Γκέκα, 33)Α. 
Παπαδόπουλος, 34)Σ. Κουμτσίδης, 35)Ι.Ασλανίδης, 36)Ι. Σοφρόνωφ, 
37)Γ. Μελιόπουλος, 38)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Κ. Κουτσαντάς, 
Γ.Σουμπέκας 

         Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                      Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσιου, Ν. Αγγέλου, Α. Πέτρου, 
Ε.Εμμανουηλίδης, Η. Μπατσαράς 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, 
Ε.Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, 
Ι.Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Πουλασουχίδης, Μ.Σουμελίδης, 
Ν.Μωυσιάδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 217/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Νεστορόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 218/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Νεστορόπουλος. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 219/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Χ.Γαϊτάνου. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 220/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παναγιωτίδης, Α.Γκαμπέσης, Ι.Αγγέλογλου, 
Χ.Τσιούντας, Θ.Θεοδωρίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Χ.Γαϊτάνου, Γ.Κάκαρης, Σ.Κουμτσίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 221/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Κουμτσίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, 
Ν.Μωυσιάδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 222/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Π.Παυλίδης,, Χ.Κούτρας, 
Α.Νεστορόπουλος, Ε.Γουναράς και προσήλθε ο κ. Α.Βασιάδης. 
8)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 223/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Αρχοντάκη, Α.Παπαδόπουλος, Α.Λαζαρίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 224/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Ν.Μωυσιάδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 226/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Γκέκα, Γ.Μιχαηλίδης, Α.Καγκελίδης και 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Α.Παπαδόπουλος, Α.Λαζαρίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 227/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Κάκαρης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 233/2014 απόφασης αποχώρησε η κ. Β.Σταυροπούλου και προσήλθε ο κ.Ν.Μωυσιάδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 239/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 247/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Κάκαρης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 251/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον αντιδήμαρχο Αριστομένη Λαζαρίδη, ο οποίος 
εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της παράτασης 
της προθεσμίας περαίωσης του έργου «Διαγράμμιση οδών και διαβάσεων».  

Πρόεδρος: Επειδή είδα το θέμα κι είδα ότι πρόκειται για διαγραμμίσεις οδών και διαβάσεων γι’ 
αυτό το λόγο δέχθηκα να υποβληθεί ως έκτακτο θέμα στη συνεδρίαση του Δ.Σ. 

Λαζαρίδης: Κατατίθεται ως έκτακτο γιατί είναι ένα έργο κρίσιμο και πρέπει να συνεχιστεί… 
Πρόεδρος: Γιατί δεν κατατέθηκε κανονικά το εισηγητικό για να εγγραφεί ως θέμα στην 

πρόσκληση του Δ.Σ.; 
Λαζαρίδης: Τι να σας πω… Είναι θέμα της Υπηρεσίας. 
Πρόεδρος: Συνάδελφοι, επειδή είδα ποιο θέμα είναι, το αφήνω στην κρίση σας. Συμφωνεί το 

σώμα για τη συζήτηση του θέματος αυτού ως εκτάκτου; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Αγγέλογλου. 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε κατά πλειοψηφία το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 
και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 26-5-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη, που 
έχει ως εξής: 

Σας υποβάλλουμε την υπ’ αριθμ. 26811/26-05-2014  αίτηση του αναδόχου, για παράταση 
προθεσμίας εκτέλεσης των εργασιών του πιο πάνω έργου και παρακαλούμε για την έγκρισή της, 
αφού λάβετε υπόψη σας τα εξής: 

1. Την υπ' αριθ. 43/2013 μελέτη του έργου «Διαγράμμιση οδών και διαβάσεων» που 
συντάχθηκε από το Τμήμα Συγκοινωνιών-Κυκλοφορίας-Αδειών Μεταφορών, της 
Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου Βέροιας,  

2. Την υπ’ αριθμ. 282/2013 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου με την οποία εγκρίθηκε  
η ανωτέρω μελέτη καθώς και ο τρόπος εκτέλεσής του.  

3. Την υπ’ αριθμ. 323/2013 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής που ενέκρινε τους όρους 
δημοπράτησης του  παραπάνω έργου καθώς και την επιτροπή δημοπράτησης.   

4. Τον δημόσιο διαγωνισμό στις 08-08-2013 
5. Την απόφαση 465/2013 της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Βέροιας που 

κατακυρώνει την εκτέλεση του έργου στο όνομα του ΓΕΩΡΓΙΟΥ Ν. ΜΠΡΟΥΝΤΖΑ-
ΕΔΕ.  

6. Την υπ’ αριθμ.. 55797/04-10-13 εργολαβική σύμβαση για την εκτέλεση του έργου του 
θέματος. 

7. Την συμβατική προθεσμία περαίωσης του έργου, που είναι 180 ημερολογιακές ημέρες, 
μέχρι την 02-04-2014. 

8. Την υπ’ αριθμ. 197/2014 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου με την οποία εγκρίνει την 
χορήγηση (1ης )παράτασης της προθεσμίας περαίωσης κατά 60 ημέρες, δηλαδή έως την 
1/6/2014 

9. Το μηνιαίο μετεωρολογικό ιστορικό  

Ε π ε ι δ ή  
 Πράγματι, κατά τη συμβατική προθεσμία του έργου του θέματος, οι άσχημες καιρικές 

συνθήκες (βροχόπτωση, υγρασία), σε συνδυασμό με τις ειδικές συνθήκες που 
απαιτούνται για την περάτωση του έργου (νυχτερινή εργασία-αποκλεισμός 
κυκλοφορίας κλπ.), εμπόδισαν και καθυστέρησαν την  εκτέλεση των εργασιών του 
έργου. 

 Η παράταση που προτείνεται να δοθεί είναι τριάντα (30) ημερολογιακές ημέρες δηλαδή 
μέχρι 02-07-2014, η οποία θεωρείται επαρκής για την εκτέλεση των υπολοίπων 
εργασιών του έργου. 

 Τα παραπάνω έχουν σαν αποτέλεσμα η μη ολοκλήρωση των εργασιών να μην 
οφείλεται σε υπαιτιότητα του αναδόχου.   



Ε Ι Σ Η Γ Ο Υ Μ Α Σ Τ Ε  

την έγκριση της παράτασης προθεσμίας, με αναθεώρηση, του έργου «ΔΙΑΓΡΑΜΜΙΣΗ 
ΟΔΩΝ ΚΑΙ ΔΙΑΒΑΣΕΩΝ» του αναδόχου «ΓΕΩΡΓΙΟΣ Ν. ΜΠΟΡΥΝΤΖΑΣ» κατά τριάντα 
(30) ημερολογιακές ημέρες, ήτοι μέχρι 02-07-2014 για την ολοκλήρωση των εργασιών του έργου. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Γιαννουλάκης: Καταλαβαίνω την αναγκαιότητα του έργου. Πράγματι, από το δελτίο καιρού 

φαίνεται ότι είχαμε κακοκαιρία, αλλά δεν καταλαβαίνω την απάντηση του κ.Λαζαρίδη, να 
μεταβιβάζει την ευθύνη στους υπαλλήλους. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση λόγω ομιλίας του κ.Λαζαρίδη εκτός μικροφώνου). 
Γιαννουλάκης: Την ευθύνη κ.Λαζαρίδη. Εσείς προΐσταστε των υπαλλήλων, μη βγάζετε τον 

εαυτό σας από έξω. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση λόγω ομιλίας του κ.Λαζαρίδη και άλλων δημοτικών 

συμβούλων εκτός μικροφώνου). 
Λαζαρίδης: Πρόεδρε, θέσατε λάθος το θέμα. 26/5/2014 έγινε η αίτηση του αναδόχου. 
Σοφρόνωφ: Βλέπω την αίτηση του αναδόχου, που λέει ότι δεν περαιώθηκαν οι εργασίες. 

Δηλαδή έχουν αρχίσει; Έχει αρχίσει να γίνεται το έργο; Εγώ δεν αντιλήφθηκα κάτι τέτοιο. 
Ο ανάδοχος στην αίτησή του λέει: «Για την περαίωση … έως τις 2/7/2014». Άρα μερικώς 

ολοκληρώθηκαν.  
Μπορεί ο κ.Λαζαρίδης να μας πει που ολοκληρώθηκαν οι εργασίες και τι παράταση είναι 

αυτή για να ολοκληρωθούν κι οι υπόλοιπες; 
Λαζαρίδης: Έχει γίνει διαγράμμιση στην οδό Ανοίξεως, στην οδό Πιερίων έγινε 

διαγράμμιση σε 20-21 διαβάσεις πεζών, σε πολλά σχολεία, στο δρόμο προς τη Φυτειά και σε πολλά 
άλλα σημεία. 

Κοστογλίδου: Μέσα στα πλαίσια αυτού του έργου, έχουν γίνει διαγραμμίσεις σε τοπικές 
κοινότητες, πλην της Βεργίνας, στην οποία έγιναν διαγραμμίσεις σε κεντρικούς δρόμους πριν τις 
εκλογές; 

Λαζαρίδης: Ναι, έγιναν στις Τ.Κ. Ράχης και Φυτειάς. 
Μελιόπουλος: Η συμβατική προθεσμία κι η πρώτη παράταση που δόθηκε, ήταν συνολικά 

240 ημέρες. Πιστεύετε ότι αν δοθεί παράταση ενός ακόμη μήνα θα ολοκληρωθεί το έργο; 
Λαζαρίδης: Ναι, γιατί βελτιώθηκε ο καιρός και μας βοηθά. Είναι έργο που δε μπορεί να 

γίνει με χαμηλές θερμοκρασίες και με συνθήκες υψηλής υγρασίας. Κατά συνέπεια, αυτές οι ημέρες 
μετρούν στο πολλαπλάσιο. 

Κοστογλίδου: Καταρχήν να διευκρινίσουμε ότι όταν ένα θέμα  έρχεται για να ψηφιστεί ως 
επείγον, θα πρέπει να έχει σοβαρή αιτιολόγηση κι όχι να λέμε ότι δεν ετοιμάστηκε το εισηγητικό 
έγκαιρα και φταίνε οι υπάλληλοι. 

Εκτός αυτού, αυτό που λέχθηκε με τις ημερομηνίες 26 και 29/5, φαίνεται ότι η αίτηση 
πρωτοκολλήθηκε στις 26/5 και το εισηγητικό ετοιμάστηκε την ίδια ημέρα, απλά δεν έφτασε στον 
Πρόεδρο του Δ.Σ. για να ενταχθεί στα θέματα της ημερήσιας διάταξης κι αυτό δεν είναι ευθύνη των 
υπαλλήλων, αφού φαίνεται ξεκάθαρα ότι το εισηγητικό ήταν έτοιμο από τις 26/5, εκτός αν βγαίνουν τα 
εισηγητικά με πρότερη ημερομηνία. 

Φαίνεται ξεκάθαρα ότι δε μεριμνείτε για να ενταχθούν τα θέματα στην ημερήσια διάταξη κι 
έρχονται ως έκτακτα. 

Επειδή υπάρχει πραγματικά ουσία στο θέμα, εμείς το ψηφίσαμε σαν έκτακτο για να συζητηθεί, 
αλλά μην προσπαθούμε να πούμε εδώ μέσα ότι δε βλέπουμε αυτά που γίνονται. 

Τσιούντας: Εγώ συμφωνώ με την παράταση των εργασιών με την προϋπόθεση ο αντιδήμαρχος 
να δει σε ποια χωριά έχουν να γίνουν διαγραμμίσεις εδώ και πολλά χρόνια και να δώσει προτεραιότητα 
εκεί. 

Ξέρω ότι οι διαγραμμίσεις Πατρίδας-Τριλόφου και Λαζοχωρίου-Αγίας Μαρίνας που είναι 
πολύ επικίνδυνος δρόμος, έχουν να γίνουν εδώ και πολλά χρόνια. 

Μελιόπουλος: Θα ψηφίσουμε υπέρ της εισήγησης, με δυο μόνο επισημάνσεις: Η πρώτη 
είναι ότι στη σημερινή συνεδρίαση του Δ.Σ. πολλά φορτώνονται στον κακό καιρό και στις κακές 
μετεωρολογικές συνθήκες και δεύτερον μπορεί να έχουν γίνει κάποιες διαγραμμίσεις, αλλά μέχρι 
να ολοκληρωθεί το έργο θα έχουν χαλάσει. Αν δείχνουν μια δυστοκία με την πρώτη και τη δεύτερη 



παράταση να ολοκληρωθεί το έργο, πότε θα ξεκινήσει πάλι όταν θα χρειαστεί ξανά, ένα αντίστοιχο 
έργο, για να είναι οι διαγραμμίσεις πάντα όπως πρέπει να είναι; 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 15-4-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 43/2013 μελέτη του Τμήματος Τεχνικών. 
3.- Τις υπ’ αριθ. 323 και 465/2013 αποφάσεις της Οικονομικής Επιτροπής.  
4.- Τις υπ’ αριθ. 282/2013 και 197/2014 αποφάσεις του Δ.Σ. 
5.- Την από 4-10-2013 σύμβαση μεταξύ της αναδόχου εταιρίας και του Δ.Βέροιας. 
6.- Την με αρ. πρωτ. 14773/20-3-2014 αίτηση παράτασης εργασιών της αναδόχου εταιρίας. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης)  

 
Αποφασίζει  

 
Α) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που 

δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
Β) Ομόφωνα: Εγκρίνει την χορήγηση παράτασης της προθεσμίας περαίωσης, με 

αναθεώρηση, του έργου «Διαγράμμιση οδών και διαβάσεων» κατά τριάντα (30) ημέρες, δηλαδή 
έως τις 2/7/2014. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  217 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Σ. Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσιου  
Β. Σταυροπούλου  Ε. Εμμανουηλίδης  
Ε. Αρχοντάκη  Α. Πέτρου  
Π. Παυλίδης  Η. Μπατσαράς  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-7-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Α. Βασιάδης 
Ι. Ασλανίδης 
Ι. Σοφρόνωφ 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  

 
 

 
 

 


